
Zápis z jednání školské rady konané dne 
21. 11. 2012 v Chotíkově 

Přítomny:  Mgr. M. Pritzlová, Mgr. P. Pangrácová, Ing. L. Křikavová, H. Zemanová, Bc. K. Moučková 

Omluven:  Z. Bříza 

Hosté: Mgr. Zuzana Houdková, Jitka Paterová 

Program jednání: 

1. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Chotíkov 
2. Výroční zpráva ZŠ a MŠ Chotíkov 
3. Ples SRPDŠ 
4. Diskuze 

 
Průběh jednání:  

1. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Chotíkov 
Paní ředitelka okomentovala předložený návrh, který členové rady školy předem obdrželi k 

prostudování. Rozpočet je omezen na nejnutnější výdaje, další finanční prostředky se bude vedení 

školy snažit získat z Šablon EU a dalších zdrojů. Rada školy návrh rozpočtu jednomyslně schválila. 

2.  Výroční zpráva ZŠ a MŠ Chotíkov 
Paní ředitelka představila novou podobu výroční zprávy vycházející z podkladů a informací za školní 

rok 2011/2012, a která odpovídá zákonným požadavkům tohoto dokumentu. Rada školy Výroční 

zprávu jednomyslně schválila. 

3. Ples SRPDŠ 
Paní Paterová informovala o plánovaném termínu Plesu SRPDŠ. Ples se bude konat  9.3.2012 ve 

Slávii, objednána hudební skupina Sekvence, do příští rady si členové promyslí návrhy na doplňková 

vystoupení a výtvarnou dětskou soutěž. 

4. Diskuze 
a. Paní Paterová informovala, že již tradiční akce Rozsvěcení  vánočního stromku proběhne 

2.12.2012 od 18.00 
b. Před školou OÚ buduje zastřešenou autobusovou zastávku. 
c. V příštím roce škola oslaví své 90. výročí. 
d. Nejbližší akce školy jsou: 28.11.2012 - koncert ve Slavii, 3.12. Mikulášská, 20.12. - Vánoční 

zpívání na schodech 
e. Školská rada navrhuje pro zvýšení bezpečnosti dětí zavedení jednosměrného provozu v 

ulici u parkoviště pod školou a to tak, aby byl z této ulice na hlavní silnici možný jen 
výjezd (případně s výjimkou autobusu). 

f. Od února do června 2013 spouští škola zkušební provoz internetové aplikace Škola-
OnLine, rodiče budou podrobně informováni na lednových aktivech 

g. Škola trvale řeší problém kouření žáků a šikany 
 

Zapsala: Lenka Křikavová 


